

推動黃金一代 成為社會創新動力

Motivating the Golden Age population as a new driving force in social innovation

「黃金時代基金會」於 2015 年成立,是由社會不同界別人士聯合組成的非牟利機構 (慈善團體編號: 91/14446),旨在提升黃金一代(指四十五歲及以上人士)過豐盛、健康 和優質的生活;推動黃金時代經濟;建構跨界別及跨年代的協作和創新平台。

Established in 2015, Golden Age Foundation (GAF) was launched as a non-profit organisation (Charity Registration Number: 91/14446) by a group of social entrepreneurs. Our mission at GAF supports the Golden Age community of individuals aged 45 and above to lead fulfilling, healthy and quality lifestyles. We are also passionate about promoting the Golden Age Economy and establishing cross-sector and inter-generational collaborations and innovative platforms.

連結各界 攜手邁向智齡城市

Collaborating across sectors to create a smart ageing city

本會以具前瞻性的社會創新手法去應對老齡化的議題,透過不同活動包括「黃金時代展覽暨高峰會」、「黃金創新動力」、「黃金導賞員」、「氣候保育大使」、「校園對話」及「代代有愛・區區有愛」跨代共融等,讓黃金新一代找到自己的興趣,發揮未被發掘的潛能,繼續回饋社會。本會還定期舉辦不同類型活動,將民、商、官、學和科研等界別的朋友連結起來,共同建構跨界別創新平台,以建立智齡城市為目標。

GAF continues to take the lead in social innovation and tackles population ageing issues through training programmes, including the Golden Age Fellows programme, the Golden Age Docent programme, the Golden Age – Climate Change & Conservation Ambassador Programme, School Dialogues and the Pledge of Love from Generation to Generation programme. The programmes are specially designed to foster cross-generational harmony and allow Golden Agers to give back to society by discovering new passions and talents. GAF also organises various events to gather supporters from the civil, commercial, government, academic and research sectors to help develop a new platform and build a smart ageing city.



舉辦多元活動 接觸黃金一代

Engaging with the Golden Age community through diverse activities



黃金時代展覽暨高峰會 Golden Age Expo and Summit



黄金創新動力 Golden Age Fellows



校園對話 School Dialogues



黄金氣候保育大使計劃 Golden Age - Climate Change & Conservation Ambassador Program



黄金導賞員義工計劃 Golden Age Docent Volunteer Programme



網上研討會 議題多元化 Online Panel Discussions Covering Various Topics



重點服務 彰顯成果

Service highlights with proven result

Service Data (Jun 2015 – Jul 2020) 服務數據 (2015年6月 - 2020年7月)







Visitors of Golden Age Exo & Summit 2016-2019 參觀四屆展覽暨高峰會的訪客



Golden Age Connect Newsletters were sent to registered readers 接收黃金時代通訊的讀者



Smart ageing Summit Session and talks were held at various occasions 有關「智齡」的講座



3614+

Facebook followers from

around the world

來自世界各地的 Facebook

追隨者







Start-up/social enterprises supported by our Foundation 得到我們支持的初創企業及社企



Golden Agers participated at "Golden Age Academy" empowerment programmes 參與了「黃金時代學院」項目 培訓的黃金一代人士

黄金時代 璀燦人生

A Golden Age, a splendid life

黄金五載情 Five Golden Years



把不可能變成可能
Making the Impossible
Possible

黄金時代基金會 Golden Age Foundation



電話:+852 8102 1068 / 8102 1268 電郵:info@goldenage.foundation

網站: https://www.goldenage.foundation/

面書: www.facebook.com/gafh